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PROTOKOLL Digital träff/2024 

Datum: 

 

 

2024-03-12 

Plats: Teams-möte 

 Närvarande: 
(* = beslutande) 

* 

* 

  

 

Sandra Nyström, ordförande 

Moa Liljendahl, sekreterare  

* Almathea Granholm, justerare   

* Wilma Daag Gustavsson 

                                                             

   

   

   

   

   

   

 

§ 1 Mötets öppnande 
Ordföranden hälsade övriga mötesdeltagare välkomna och förklarade mötet öppnat. 

 

§ 2 Godkännande av dagordning 
Föreslagen dagordning för mötet fastställdes. 

 

§ 3 Föregående mötesprotokoll 
Vi har gått igenom föregående protokoll. 

§ 4 Budgetuppföljning 

Budgeten har kommit i retur och vi ska dra ner vårt äskande till det som förbundet har 

godkänt. Det kommer bokas in ett separat möte för att ta fram ett nytt underlag. 

 

§5 Bilsportsgalan 

Det var bra, vi fick sitta ihop med övriga ungdomsgrupper och nätverka. Under dagen 

innan galan bidrog deltagarna på plats med hjälp i Rally Sweden/SBFs monter under 

prisutdelningen. Vi var representerade genom tre personer varav en var pristagare.   

            § 6 Ungdomsverksamheterna 

Under årets början har det inte blivit något möte. Det har efterfrågats möte och vi 

planerar att möta deras efterfrågan. Det har varit en hel del omstruktureringar både i 
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Södras- och Västras ungdomsgrupp. Småland håller på att anordna en 

träff/folkraceläger 31/3. Flertalet ungdomsgrupper var uppe på Rally Sweden och 

arbetade samt flertalet var representerade under Bilsportgalan.  

§ 7 Sociala medier 

Tillsammans göra ett schema med olika inlägg som vi planerar att lägga ut framöver. 

Fokuset har legat på att sprida informationen kring andra aktörer som rör ungdomar 

samt information från övriga ungdomsgrupper. Tanken är att göra en planering i 

samband med budgetmötet. 

§ 8 Erasmus + 

Det har kommits fram till att ett utbyte skulle ta för mycket tid i planeringsfasen och i 

dagsläget behöver vi prioritera tiden till annat. Därav läggs projektet på is så länge.  

§ 9 Elmia 

Information kring tidigare informationsmöte. Frågan har kommit från SBF och deras 

virtuella vagn så där kommer ungdomsgruppen vara representerad. Vi kommer dock 

inte ställa ut något själva.  

§ 10 Förbundsårsmötet 

13-14 april i Sollentuna, vi kollar på möjligheten att åka dit. 

§ 11 Framtiden 

Ett separat möte för att göra en plan för vad vi vill göra under året.  

§ 12 Övriga frågor 
-  

               

§ 13 Nästa Möte 

Diskussionen tas i vår kommunikationskanal så att alla ledamöter kan vara med och 

påverka då alla inte kunde deltaga på dagens möte.  

§ 14 Mötets avslutande 

Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet. 

 

Protokoll upprättat av: Protokoll justerat av: 

 

___________________________________  ___________________________________ 
Moa Liljendahl Almathea Granholm 

 

 

  


